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Statencommissie dd. 3 april 2024. 
Nota Grondbeleid Drenthe, Statenstuk 2024-06 
 
De bijdrage van Sonja Hilgenga: 

Voorzitter, 

Zoals u bij de informerende vergadering heeft kunnen horen is het CDA kritisch op de nota die er 
nu ligt. De bijgevoegde brief van GS helpt wel als nadere toelichting. Uit de brief begrijpen wij, 
dat voor de toevoeging van een nieuw beleid waarin een beroep wordt gedaan op grond, u eerst 
de daarbij behorende kaders in PS gaat vaststellen. Daarin zult u dan ook gaan vaststellen 
hoeveel financiële middelen moeten worden toegevoegd en of er een beroep moet worden 
gedaan op het grondkrediet. Wij verwachten dat bij toevoeging van nieuw beleid zonder 
ophoging van het grondkrediet u dan een duidelijk afwegingskader vaststelt met de prioriteiten.  

We kunnen er duidelijk over zijn waar die prioriteiten wat het CDA betreft liggen namelijk als 
eerste bij de PAS melders en Interimmers. Toewerken naar goede oplossingen voor de groep 
landbouwers die al zo lang wacht op een duidelijk perspectief staat bij ons op 1.  

Ons tweede zorgpunt betreft de participatie. Er mist op dit moment daar een duidelijk kader. U 
zou kunnen stellen dat we op een dag aanbellen bij de gedeputeerde met de mededeling dat we 
zijn huis gaan verbouwen, zonder duidelijke aankondiging en zonder dat u weet wat het 
eindresultaat is. U zou zomaar ergens anders moeten gaan wonen. Deze overval techniek 
ervaart onze landbouwsector regelmatig en dat moet echt anders. 

Door het ontbreken van een actuele participatieverordening waarop we kunnen terugvallen en 
doordat in uw grondbeleid hiervoor duidelijke kaders ontbreken, moeten we volstaan met de 
afspraken uit het coalitieakkoord. Het CDA vind concreet participatiebeleid noodzakelijk is, zo 
gaven wij ook al aan rondom het DPLG. 

Daarom wil het CDA dat in elk gebiedsstrategieplan er een uitgewerkt participatie paragraaf 
wordt opgenomen. We willen graag de toezegging van de gedeputeerde dat hij daarvoor zorgt. 
Het CDA komt anders in de tweede termijn alsnog met een amendement op dit punt.  

Om precies hetzelfde punt zullen we ook de motie informatieplicht samen met de BBB gaan 
indienen.  

De amendementen van de PVV gaan we niet steunen. 

 

 


